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Plats och tid Kommunhuset, onsdagen den 4 februari 2015, kl. 13.30 – 16.00 

  

Beslutande  Monica Pettersson (M), ordf.  

Anders Gullander (FP), 1 v. ordf. 

Annika Andersson Ribbing (S), 2 v. 

ordf. 

Marie Bladholm (M) 

Elisabeth Dingertz (M) 

Britt Lindmark (FP) 

 

Stefan Dozzi (KD) 

Ina Ununger (C) 

Sandro Wennberg (S), ej § 16 

Karin Aaseby (S) 

Mikael Lindström (S) 

Malin Åberg Aas (MP) 

Thorulf Empfevik (SD) 

Övriga ersättare Malin Bellander (M) 

Thomas Jonsson (M) 

Fredrik Sneibjerg (FP) 

Allan Sooman (FP) 

Jan Dolk (KD) 

Mica Nordström (C) 

Cecilia Strömmar (S) 

Jan Landqvist (S) 

Anton Linde (S) 

Mats Skoglund (V) 

Hanna Thorell (MP) 

    

Övriga deltagare Stellan Folkesson 

Lars Öberg 

Per Fogelström 

Frida Ragnarsson 

 

Utses att justera Annika Andersson Ribbing (S) 

 

Justeringens tid och 

plats 

Tisdagen den 10 februari 2015 på kanslienheten, Skogsbo 

 

Protokollet innehåller  § 16 - 30 

 

 

Underskrifter Sekreterare ......................................................................... 
    Per Fogelström 

 

  Ordförande ......................................................................... 
    Monica Pettersson 

 

  Justerande ......................................................................... 
    Annika Andersson Ribbing 

 

 

 

Anslag om justering uppsatt 2015-02-11 

 

Anslaget skall nedtas 2015-03-06 

 

  Underskrift ......................................................................... 
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Dnr 12KS/0256 Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 16 

Nytt arrendeavtal för Östra Ekedal 1:100 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Arrendeavtalet godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

EduCare har ansökt om förlängning av nuvarande arrendeavtal för förskole-

tomten Östra Ekedal 1:100. En värdering har gjorts för bedömning av mark-

nadsmässig hyra. 

 

Nu föreslås ett anläggningsarrende på fem år med möjlighet till två års förläng-

ning. Arrendeavgiften blir 36 000 kr/år med en indexuppräkning på två procent 

per år. 

 
Handlingar i ärendet 

Östra Ekedal 1:100 nytt arrendeavtal, SBK 2014-12-12 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Det antecknas till protokollet att Sandro Wennberg (S) inte deltar i överlägg-

ningar och beslut i detta ärende p.g.a. jäv. 

 
Sändlista 

Sektor samhällsbyggnad 

EduCare 

 

____________ 
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Dnr 15KS/0095 Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 17 

Tidplan för budget- och uppföljningsprocessen under 
2015 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Förslaget till tidplan för budget- och uppföljningsprocessen 2015 god-

känns. 

2. Nämnderna uppmanas att planera remissbehandling av budgeten under 

augusti. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Under vintern/våren är nämndernas arbete med detaljbudget och effektmål 

2015 prioriterat, inriktningen är att nämndbehandlingen ska ske i februari (de-

taljbudget) respektive april (mål). Kommunfullmäktiges revidering av inneva-

rande års budget, första året under mandatperioden, blir sannolikt mer omfat-

tande än ett normalår. Budgetrevideringen, som föreslås beslutas i juni, är där-

med en viktig grund för arbetet med 2016 års budget. 

 

Budgetprocessen under 2015, inför 2016, föreslås genomföras enligt tidplan, 

likartad den som tillämpats de senare åren, med vissa modifieringar. Tidtabel-

len för bokslut/årsredovisning, budgetuppföljningar och delårsbokslut under 

2015 är också snarlik tidigare års process. 

 
Handlingar i ärendet 

Förslag till tidplan för budget/uppföljningsprocess för 2015, Sektor ekonomi 

2015-01-16 

 
Yrkanden 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar att ärendet ska återremitteras m.h.t. det 

eniga beslutet vid kommunfullmäktiges sammanträde den 26 november 2014 

om att kommunens budgetprocess ska utvärderas och ses över. 

 

Anders Gullander (FP) yrkar avslag på återremissyrkandet och bifall till försla-

get till tidplan. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om ärendet ska återremitteras eller avgöras vid 

dagens sammanträde och finner att ärendet ska avgöras vid dagens samman-

träde. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 
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”Den som biträder att ärendet ska avgöras vid dagens sammanträde röstar ja, 

den som biträder återremissyrkandet röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (FP), Britt 

Lindmark (FP), Stefan Dozzi (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), 

Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mi-

kael Lindström (S), Malin Åberg Aas (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att ärendet ska 

avgöras vid dagens sammanträde. 

 

Ordföranden ställer proposition om förslaget till tidsplan bifalles och finner att 

det bifalles. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Värmdös budgetprocess haltar. Det är märkligt att ha en budgetprocess som 

inte startar med att formulera mål för verksamheten. I Värmdö kommer budget-

nivån först och ambitionsnivån sen. År efter år har konstaterats att tiden för 

nämnderna att behandla budgeten seriöst saknas. Det tjänstemannaförslag som 

skickas på remiss har hanterats mest som ett ”för kännedom-ärende”. Ingen 

prövning, analys eller förädling har gjorts av förslagen. Inga konsekvensbe-

skrivningar som redovisar effekterna av förslaget har tagits fram. Dessa två de-

taljer – inga mål och ingen nämndbehandling – ger oss små möjligheter att 

styra och leda verksamheten på ett konstruktivt och professionellt sätt.  

 

Vid fullmäktiges behandling av budgeten för 2015 i november yrkade vi soci-

aldemokrater att budgetprocessen för kommande år ska utvärderas och ses 

över. Kritiken under debatten var så stark att även majoritetens företrädare 

ställde sig bakom förslaget.  

 

Det förvånar os(s) att vi på kommunstyrelsen idag ska ta ställning till en tids-

plan för kommande årets budgetprocess innan den utvärdering som fullmäktige 

uppdragit ens påbörjats. Var majoritetens ställningstagande i november bara ett 

spel för gallerierna, för att få tyst på kritiken? 

 

Vi fick vid kommunstyrelsens sammanträde löfte om att utvärderingen skulle 

inledas ”snarast” och besked om att inbjudan till ett första möte skulle sändas 

omgående. Fem dagar senare (när dessa rader skrivs till protokollet) har ännu 

ingen inbjudan synts till. Det är synd och beklagligt att inte majoriteten tar 

dessa frågor på allvar. Budgetprocessen och målarbetet är – eller borde i alla 

fall vara – ryggraden i styrning och ledning av kommunen.” 
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Malin Åberg Aas (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet väljer att inte delta i beslutet kring tidsplan för budgetarbetet ef-

tersom det är majoritetens tidsplan för hur de tänker sig arbeta med kommu-

nens budget. Vi kan konstatera att Alliansen valt att skjuta fram budgetarbete 

ett par månader jämfört med tidigare, vilket inte innebär att de demokratiskt 

valda beslutsorganen får mer eller bättre förutsättningar att ta beslut om budget 

för kommunen. Vi kan också förundras över att majoriteten väljer att lägga 

fram sina direktiv för budgeten så sent som i april när de vill ha förvaltningens 

förslag bara någon månad senare. Varför inte ge direktiven så snart information 

finns om hur det föregående årets budget har fallit ut. För det är väl de politiska 

prioriteringarna som budgetdirektivet ska innehålla?  

 

Vi gläds åt att kommunstyrelsens ordförande på förekommen anledning berät-

tade att hon ska bjuda in till ett möte med samtliga partier för att diskutera bud-

getprocessen, utvärdera den med mera enligt beslut i KF. Det mötet ser vi fram 

emot. 

 

Vi passar på att skicka med några av Miljöpartiets tankar kring detta. Miljöpar-

tiet ser budgeten för kommunen som ett dokument som ska ange mer än fördel-

ningen av ekonomiska medel för kommunens verksamheter. Därför bör speci-

ellt det dokument som beskriver inriktningen inför budgetarbetet, direktivet, 

tala lite mer om vad målsättningarna med fördelningen av de ekonomiska re-

surserna är. Miljöpartiet anser inte heller att Värmdö ska använda Stockholms 

läns kommuner som referens vad gäller verksamheternas kostnader. Stock-

holms läns kommuner är i många fall mycket tätare befolkade än Värmdö. 

Istället bör Värmdö kommun använda jämförbara kommuner i hela landet som 

referensram när det gäller våra verksamheters kostnader. 

 

När det gäller nämndernas möjlighet till att verkligen lämna remiss på Kom-

mundirektörens förslag till budget så är det ju den politiska bedömningen som 

ska ske då och inte förvaltningens. Förvaltningen har lagt sitt förslag till budget 

genom Kommundirektören och de respektive nämnderna ska då självklart, med 

den ekonomiska historik som nämnden har, godkänna förslaget eller komma 

med förslag till förändringar uppåt eller nedåt i ramen. Den typen av föränd-

ringsbehov kräver att förvaltningen öppet redovisar vilka eventuella bespa-

ringar och reella ökningar, alltså inte sådana som äts upp av avtalsenliga löne-

ökningar och eventuell inflation, som har skett inom nämndens ram i Kom-

mundirektörens förslag till budget.” 

 
Sändlista 

Sektor ekonomi 

 

____________ 
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Dnr 14KS/0513 Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 18 

Yttrande över granskning av förskola och grundskola 
– planering struktur och lokalförsörjning 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Yttrandet godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

KPMG har, på uppdrag av revisorerna, granskat om kommunen har en hållbar 

planeringsprocess för att tillgodose behovet av förskole- och grundskoleverk-

samhet på kort och lång sikt. 

 

I förslaget till yttrande över granskningen instämmer kommunen i revisionens 

bedömning om att lokalförsörjningsprocessen fungerar på ett tillfredställande 

sätt och redogör för hur kommunen arbetar för att förstärka den centrala sam-

ordningen. Vidare redogörs för ansvarsfördelningen i den nya nämndorganisat-

ionen. 

 
Handlingar i ärendet 

Yttrande om granskning av förskola och grundskola – planering, struktur och 

lokalförsörjning, KUA 2014-12-09 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Genom revisionsrapporten har vi fått en sammanställning över vilka strate-

giska planeringsdokument som förskolan och skolan haft i US respektive FNU 

när det gäller lokaler och kompetens. Vi har under lång tid framhållit vikten av 

denna typ av planeringsdokument och vi efterlyste på mötet ett tydligt löfte 

från majoriteten att den nya utbildningsnämnden kommer att arbeta med mot-

svarande strategiska planeringsdokument för lokaler och kompetensförsörjning 

på kort respektive lång sikt.  Vi kommer att bevaka att dessa planer kommer att 

utgå från korrekta befolkningsprognoser, vilket inte varit fallet tidigare. Att be-

folkningsprognoser också kompletteras med det faktiska valet som föräldrar 

gör. Att de bygger på långsiktiga perspektiv, inte enbart ett-års-perspektiv.” 

 
Sändlista 

Revisionen 

 

____________ 
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Dnr 13SPN/0749 Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 19 

Antagande av detaljplan för del av Brunn 1:1, del av 
Brunn 1:505 och Brunn 1:739, Vargbacken 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Detaljplanen antas. 

2. Markanvisningsavtal med tomträttsupplåtelse godkänns. 

3. Markanvisningsavtal berörande del av Brunn 1:1 och Brunn 1:739 god-

känns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Detaljplan för del av Brunn 1:1, del av Brunn 1:505 och Brunn 1:739, Varg-

backen, föreslås antas. Syftet med detaljplanen är att uppföra ett seniorboende 

om cirka 140 lägenheter. Vidare möjliggörs för icke störande småindustriell 

verksamhet, hantverk och kontor på fastigheten Brunn 1:739, vilket skapar för-

utsättningar för seniorboendet genom att bulleravskärmande byggnader möjlig-

görs. 

 
Handlingar i ärendet 

Antagande av detaljplan för del av Brunn 1:1, del av Brunn 1:505 samt Brunn 

1:739, Vargbacken, KUA 2015-01-09 

 
Sändlista 

KF 

 

____________ 
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Dnr 15KS/0032 Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 20 

Arbetsordning för skärgårdsrådet i Värmdö kommun 
samt val till rådet 
 
Kommunstyrelsens förslag och beslut 
 

1. Arbetsordningen antas med kompletteringen att Harö-Hasselö Intresse-

förening ska ingå i listan av föreningar som ska vara representerade i 

rådet. 

2. Till kommunens representanter i rådet väljs: 

Anders Gullander (FP), ordf. 

Monica Pettersson (M) 

Kenneth Ehrnstedt (S) 
 

Beslutsnivå 

p. 1 kommunfullmäktige 

p. 2 kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Arbetsordningen för skärgårdsrådet föreslås aktualiseras. Vidare föreslås att 

kommunstyrelsen väljer kommunens tre representanter i rådet. 

 
Handlingar i ärendet 

Arbetsordning för skärgårdsrådet i Värmdö kommun, KUA 2015-01-09 

 
Yrkanden 

Monica Pettersson (M) yrkar bifall till förslaget till arbetsordning med kom-

pletteringen att Harö-Hasselö Intresseförening ska ingå i rådet. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om förslaget till arbetsordning, med komplette-

ring enligt Petterssons yrkande, bifalles och finner att det bifalles. 

 
Sändlista 

KF 

Skärgårdsrådet 

Troman 

Valpärm 

Personalavdelning 

 

____________ 
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Dnr 14SPN/0150  Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 21 

Avtal med Trafikverket för genomförandet av 
detaljplan för del av Älvsby 1:13 m fl - Ploglandet 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Avtalet mellan Trafikverket Region Stockholm och Värmdö kommun 

för genomförande av detaljplan för Älvsby 1:13 m.fl. – Ploglandet god-

känns, under förutsättning att kommunfullmäktige antar detaljplanen 

för området. 

2. Handlingarna i ärendet ska kompletteras med gatukostnadsutredningen 

inför kommunfullmäktiges sammanträde. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Under detaljplanearbetet inom Älvsby industriområde har konstaterats att Fa-

gerdalavägen har för låg trafiksäkerhetsstandard för att hantera den ökade trafi-

ken. Värmdö kommun och Trafikverket har därför gemensamt föreslagit en 

ombyggnation av Älvsbyvägens korsning med väg 667 till en cirkulationsplats 

med ny anslutning söderut till Ploglandet. Detta förslag har även arbetats in i 

detaljplanen för del av Älvsby 1:13 m.fl. – Ploglandet. Avtalet tecknas under 

förutsättning att kommunfullmäktige antar detaljplan för området, vilket be-

handlas parallellt med detta ärende. 

 
Handlingar i ärendet 

Avtal med Trafikverket för genomförande av detaljplan för del av Älvsby 1:13 

m.fl. – Ploglandet, KUA 2015-01-09 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar att ärendet återremitteras för att kommunstyrelsen 

ska bli delgiven gatukostnadsutredningen som inte följde med handlingarna. 

 

Anders Gullander yrkar att ärendet ska avgöras vid dagens sammanträde. Han 

yrkar vidare att avtalet ska godkännas och att handlingarna i ärendet ska kom-

pletteras med gatukostnadsutredningen inför kommunfullmäktiges samman-

träde. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om ärendet ska återremitteras eller avgöras vid 

dagens sammanträde och finner att ärendet ska avgöras vid dagens samman-

träde. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen bifaller förslaget till av-

tal, med komplettering enligt Gullanders yrkande, och finner att förslaget bi-

falles. 
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Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi yrkar återremiss med hänvisning till argumentationen under § 22. Se denna 

punkt.” 

 

Malin Åberg Aas (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet vill bara fästa till protokollet vikten av att hänsyn tas till jord-

bruksmaskiners, räddningsfordon och andra nyttofordons framkomlighet när 

cirkulationsplatser byggs inom Värmdö kommun. Vi har uppfattat att den här 

typen av krav ställs i ett senare genomförandeskede vid projekteringen och 

uppmanar förvaltningen att se till att den planerade cirkulationsplatsen vid 

Älvsby kommer att fungera för samtliga fordonsslag inklusive de ovan 

nämnda.” 

 

Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättarytt-

rande: 

 

”Kostnadsfördelningen mellan kommunen och företagarna i berörda områden 

är oklar. Därför borde ärendet återemitterats.” 

 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr 14SPN/0150 Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 22 

Antagande av detaljplan för del av Älvsby 1:13 m fl - 
Ploglandet 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Detaljplanen antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Detaljplan för del av Älvsby 1:13 m.fl. – Ploglandet föreslås antas. Syftet med 

planen är att komplettera befintligt industriområde med ny mark för verksam-

heter. Målet med planen är att utforma ett tryggt och väl fungerande verksam-

hetsområde och väl fungerande verksamheter med speciell hänsyn till kultur-

landskap, vattenskydd och angränsande bostäder. 

 
Handlingar i ärendet 

Antagande av detaljplan för del av Älvsby 1:13 m.fl. Ploglandet, KUA 2015-

01-09 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar att ärendet återremitteras för att kommunstyrelsen 

ska bli delgiven gatukostnadsutredningen som inte följde med handlingarna. 

 

Anders Gullander yrkar att ärendet ska avgöras vid dagens sammanträde. Han 

yrkar vidare att detaljplanen ska antas och att handlingarna i ärendet ska kom-

pletteras med gatukostnadsutredningen inför kommunfullmäktiges samman-

träde. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om ärendet ska återremitteras eller avgöras vid 

dagens sammanträde och finner att ärendet ska avgöras vid dagens samman-

träde. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen bifaller förslaget till de-

taljplan, med komplettering enligt Gullanders yrkande, och finner att förslaget 

bifalles. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Den socialdemokratiska gruppen är glad att detaljplanerna för Ploglandet, 

Älvsby ängar och Magneberg äntligen har kommit fram. Vi har varit pådri-

vande i processen ända sedan starten. Värmdö är i trängande behov av större 

och fler arbetsplatsområden. 
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I samhällsplaneringsnämnden har vi hela tiden blivit informerade att fastighets-

ägarna är positiva till helheten, men i samrådshandlingarna är det tydligt att det 

finns starka invändningar mot hur gatukostnaderna fördelas. När ärendet nu 

skulle beslutas i kommunstyrelsen saknade ledamöterna tillgång till gatukost-

nadsutredningen. 

 

Därför yrkade vi återremiss för att få ett komplett beslutsunderlag. Tyvärr an-

såg inte majoriteten att kommunstyrelsen behöver vara ordentligt informerad 

innan den fattar beslut utan det räcker om fullmäktiges ledamöter blir det inför 

sitt beslut, något vi tycker är både märkligt och olyckligt. 

 

En av anledningarna till flera av näringsidkarnas upprördhet är att kommunen 

övertar huvudmannaskapet för vägarna i området från samfällighetsföreningen. 

Det kommer att innebära en kostsam standardhöjning av vägarna som de anser 

är obefogad. Det blir särskilt provocerande när de anser sig redan ha betalat för 

vägen en gång. 

 

Det är självklart för oss socialdemokrater att trafiksäkerheten kommer i första 

rummet. Till det bidrar såväl rondellen som utbyggd trottoar och gång- och cy-

kelväg. Näringsidkarna och fastighetsägarna kommer att gynnas av detaljpla-

nerna och standardhöjningen genom ökade fastighetsvärden och bättre och 

tryggare access till och från området (även om det för enskilda fastighetsägare 

blir faktiskt blir sämre).  

 

Ur ett socialdemokratiskt perspektiv är det bekymmersamt att vi som kommun 

återigen verkar brista i vår förmåga till dialog med berörda. 

 

Ett av argumenten för kommunalt huvudmannaskap är att plan- och bygglagen 

kräver det. Såväl majoritet som förvaltning vet att det är huvudregeln för all-

män plats, men om det finns särskilda skäl kan någon annan vara huvudman. 

Ett särskilt skäl kan till exempel vara att området är avsett för industriområde, 

som det här är. 

 

Vi menar att det kan finnas starka skäl att ifrågasätta kommunalt huvudmanna-

skap för vägarna inom industriområdet.” 

 

Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättarytt-

rande: 

 

”Ärendet borde återremitteras. Bl. a. saknas redovisning för hur gatuutbygg-

nadskostnaderna räknats fram. Dessutom verkar det som att industriområdets 

nuvarande vägar skall byggas om till överstandard. Målsättningen måste vara 

att få till stånd en överenskommelse som områdets företagare kan acceptera.” 

 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr 14SPN/0151 Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 23 

Antagande av detaljplan för del av Älvsby 1:13 m fl – 
Ängsby ängar 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Detaljplanen antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Detaljplanen för del av Älvsby 1:13 m.fl. – Ängsby ängar föreslås antas. Syftet 

med planen är att komplettera befintligt industriområde med ny mark för verk-

samheter. Målet med planen är att utforma ett tryggt och väl fungerande verk-

samhetsområde och väl fungerande verksamheter med speciell hänsyn till kul-

turlandskap, vattenskydd och angränsande bostäder. 

 
Handlingar i ärendet 

Antagande av detaljplan för del av Älvsby 1:13 m.fl. Älvsby ängar. KUA 

2015-01-09 

 
Sändlista 

KF 

 

____________ 
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Dnr 14SPN/0152 Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 24 

Antagande av detaljplan för del av Älvsby 1:13 m fl - 
Magneberg 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Detaljplanen antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Detaljplan för del av Älvsby 1:13 m.fl. – Magneberg föreslås antas. Syftet med 

planen är att komplettera befintligt industriområde med mark för verksamheter. 

Målet med planen är att utforma ett tryggt och väl fungerande verksamhetsom-

råde och väl fungerande verksamheter med speciell hänsyn till kulturlandskap, 

vattenskydd och angränsande bostäder. 

 
Handlingar i ärendet 

Antagande av detaljplan för del av Älvsby 1:13 m.fl. Magneberg, KUA 2015-

01-09 

 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr 13SPN/0397 Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 25 

StartPM för Strömma – delområde S4C 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. StartPM godkänns. 

2. Tidplanen ska justeras så att planen ska vara färdig för antagande i sep-

tember 2015. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Förändringsområdet Strömma S4C är en del av delområde Strömma S4 som 

omfattar fastigheter norr om Stavsnäsvägen och Strömma kanal och som grän-

sar i väster mot Stavsnäsvägen. I norr och öster gränsar området mot natur-

mark.  

Syftet med planarbetet i de prioriterade förändringsområdena är att ange rikt-

linjer för hur och i vilken form en fortsatt utbyggnad kan ske samtidigt som 

kommunalt vatten och avlopp byggs ut. 

Planområdet S4C omfattar 110 fastigheter varav drygt hälften är permanentbe-

bodda. 

 
Handlingar i ärendet 

StartPM för Strömma – delområde S4C, KUA 2015-01-14 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar att det i detaljplanearbetet ska tas höjd för möjlig-

heten att bygga små flerbostadshus i enlighet med ambitionen i S-motionen 

(KF 2014-11-26) ”Bygg små flerbostadshus i PFO”. 

 

Anders Gullander (FP) yrkar avslag på Lindströms yrkande. Han yrkar vidare 

att tidsplanen ska justeras så att ett planen ska vara färdig för antagande i sep-

tember 2015. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om StartPM, med komplettering enligt Gullan-

ders yrkande, antas och finner att den antas. 

 

Ordföranden ställer proposition om Lindströms yrkande bifalles eller avslås 

och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår Lindströms yrkande röstar ja, den som biträder yrkandet rös-

tar nej.” 
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Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (FP), Britt 

Lindmark (FP), Stefan Dozzi (KD), Ina Ununger (C), Malin Åberg Aas (MP), 

Thorulf Empfevik (SD), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mi-

kael Lindström (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med nio ja-röster mot fyra nej-röster att ärendet ska 

avgöras vid dagens sammanträde. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Vi socialdemokrater har motionerat att kommunen i samband med detaljpla-

ner för ”prioriterade förändringsområden” också ska beakta möjligheten att 

bygga små flerbostadshus. Majoriteten säger i olika sammanhang att de också 

vill säkerställa byggande av fler bostäder som kan upplåtas med hyresrätt. Men 

varje gång de har möjlighet att rösta för avslår de förslagen. Motionen heter 

”Bygg små flerbostadshus i PFO” för den som vill söka på insynsverige.se och 

läsa mer.” 

 

Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättarytt-

rande: 

 

”Naturligtvis är det bra och viktigt att öka takten i framtagandet av fler detalj-

planer. När det gäller rubricerad DP framgår det dock att tidplanen är helt ore-

alistisk.” 

 
Sändlista 

Sektor samhällsbyggnad 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 26 

Val av ombud till Kommuninvest 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Följande väljs till ombud till Kommuninvest: 

 

Ombud 

Monica Pettersson (M) 

 

Ersättare 

Annika Andersson Ribbing (S) 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen ska utse ett ombud och en ersättare till Kommuninvests förenings-

stämma. 

 
Sändlista 

Kommuninvest 

Valpärm 

Troman 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 27 

Val av kontaktperson för föreningen 
Klimatkommunerna 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Ina Ununger (C) väljs till kontaktperson för föreningen Klimatkommunerna. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen ska utse en förtroendevald som kontaktperson för föreningen Kli-

matkommunerna. 

 
Handlingar i ärendet 

Val av politisk kontaktperson med föreningen Klimatkommunerna, KUA 

2015-01-09 

 
Sändlista 

Klimatkommunerna 

Valpärm 

Troman 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 28 

Val till samrådsgruppen med landstingets 
sjukvårdsstyrelse Söder – Välfärd i Värmdö 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Följande väljs till samrådsgruppen med sjukvårdsstyrelsen: 

 

Jan Dolk (KD) 

Elisabeth Dingertz (M) 

Karin Aaseby (S) 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen ska utse tre representanter till Välfärd i Värmdö – samrådsgrupp 

med landstingets sjukvårdsstyrelse Söder. 

 
Sändlista 

Sjukvårdsstyrelse Söder 

Valpärm 

Troman 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 29 

Delgivningar 
 

 Ansökan om stämning från Älvsala Nya Tomtägarförening mot JA 

Association AB  

 Angående bussterminalen vid Slussen – skrivelse från 

kommunstyrelsens presidium till Stockholms stad 

 Angående granskningsrapport för Slussenprojektet – S-gruppen 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-02-04 § 30 

Delegationsbeslut 
 

 Beslut gällande vidaredelegation för kommunstyrelsen – kdir 

 Beslut om ny förvaltningsorganisation fr.o.m. 2015-01-01 - kdir 

 

____________ 

 


